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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2020/21:1583 Likvärdiga förutsättningar för Sveriges flygplatser

Runt om i Sverige har vi regionala flygplatser, varav flera har passagerartrafik. 
Härtill har vi Stockholm-Skavsta, Sveriges tredje största flygplats med en 
blandning av internationella flygningar och uppdrag av regionalt viktig karaktär 
– allt från arbetspendling till stationerade räddningsflyg via MSB. Flygplatsen, 
som delägs av Nyköpings kommun och ett internationellt bolag, har likt övrigt 
flyg drabbats stenhårt av pandemin och den kris den har fört med sig. 

Statligt ägda flygplatser har erhållit stöd genom krisen. Sveriges tredje största 
flygplats har hittills lämnats helt i sticket med katastrofala risker för 
arbetspendling och passagerar- och räddningsflyg som konsekvens. 

Med anledning av detta vill jag fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

Avser ministern att vidta åtgärder för att skapa likvärdiga förutsättningar för 
Sveriges tre största flygplatser att ta sig igenom krisen?

………………………………………

Ann-Sofie Lifvenhage (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2021-02-01
Besvaras senast
2021-02-10 kl. 12.00


